

**聖堂報告**  
**天主聖三節**  
**04/06/2023**

1. 本堂2022年1月至12月「濟貧箱」Poor Box收支表如下：

**2022年(1-12月)**

收入：		<b>\$25,610</b>
支出：	香港明愛	\$5,000
	思維出版社	\$3,000
	仁愛傳教修女會	\$3,000
	安貧小姊妹會	\$3,000
	公教婦女會	\$2,000
	Fr. KELLY 教育基金	\$10,000
		<b><u>\$26,000</u></b>

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

2. 「教區傳教節慶典2023」已開始，今年的主題是「來跟隨！去見證！」；請教友留意教區及聖堂發放有關活動信息，一起參與傳教節慶典的活動。

3. 聖依納爵堂為方便教友接收「本堂發出最新特別信息」，設有「本堂手機 whatsapp 群組」。登記步驟如下：

1. 確保手機已安裝 whatsapp 裝置
2. 用手機撥打“68 9414 83”。
3. 接通後掛線即可。

**注意：**此「手機群組」只供本堂發放信息，不作任何回覆服務。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**The Most Holy Trinity**  
**4<sup>th</sup> June 2023**

1. The balance sheet of the **Poor Box** (濟貧箱) of our Chapel from January to December 2022 is as follows:

**Yr. 2022 (Jan. – Dec.)**

<b>Donation received:</b>	<b>\$25,610</b>
<b>Shares to:</b>	
<i>Caritas Hong Kong</i>	\$5,000
<i>Xavier Publishing Association</i>	\$3,000
<i>Missionaries of Charity (MC)</i>	\$3,000
<i>Little Sisters of the Poor</i>	\$3,000
<i>The Catholic Women's League</i>	\$2,000
<i>Fr. Kelly's Education Foundation</i>	<u>\$10,000</u>
	<b>\$26,000</b>

Thanks for your generous support!

2. A committee for the Mission Sunday Celebration 2023 has been formed and has designed activities to help faithful reflect on our mission in the present-day church. For details on the activities, please visit the Facebook page of the Missionary Sunday Celebration 2023.

3. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via WhatsApp to deliver urgent and special messages to parishioners. If you want to receive such messages may follow the steps below to register:

- a) Install WhatsApp onto your mobile phone
- b) Call 6894-1483 with your phone
- c) Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only, no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.